
Beantwoording technische raadsvragen fractie SP  
 

1a Waarom heeft de Gemeente niet gecommuniceerd met de buurtbewoners 
inzake de plannen voor de aanleg van de padelbanen? 
 
Antwoord: 
De gemeente publiceert iedere aanvraag omgevingsvergunning op overheid.nl en de aanvraag is voor 
iedere burger in te zien op het gemeentekantoor in Maarssen. 
Tevens heeft de gemeente bij de aanvrager verzocht om de buurtbewoners actief te informeren d.m.v. 
het organiseren van een informatieavond waar ook ambtenaren bij aanwezig waren om eventuele 
vragen te beantwoorden. 
 
1b Waarom heeft de gebiedsregisseur niet gereageerd op een email van een buurtbewoner 
over de mogelijke geluidsoverlast van de padelbanen? 
 
Antwoord: 
Onduidelijk is naar welke email van een buurtbewoner hier wordt verwezen.  
 
2. Kruimelregeling is o.i. niet van toepassing. Hoe kan het dat De Gemeente de 
omgevingsvergunning volgens de “kruimelregeling” toekent op basis van het feit dat de 
omheining van de padelbanen een oppervlakte heeft minder dan 50 m2 namelijk slechts 36m2, 
op basis van de som 240 m x 0,15 m. ? 
Hiermee zou worden voldaan aan artikel 3b. van artikel 4 van bijlage II van het Besluit 
Omgevingsrecht. Het gaat er echter toch niet om of de omheining al dan niet in strijd is met het 
bestemmingsplan, het gaat er immers met name om of de padelbanen zelf in strijd zijn 
met het bestemmingsplan? De padelbanen voldoen aan de definitie van een bouwwerk. 
Bouwwerken zijn slechts toegestaan volgens het bestemmingsplan tot een hoogte van 
maximaal 2 meter - de glazen padelwanden hebben een hoogte van 4 meter. 
De 4 padelbanen hebben ieder een oppervlakte van 200 m2 (20 m * 10 m), de totale oppervlakte 
van het bouwwerk padelbanen is dus minimaal 800m2, ruim boven de grens van 50m2 die geldt 
voor de “kruimelregeling”? 
 
Antwoord: 
Het college heeft momenteel meerdere bezwaarschriften tegen de verleende omgevingsvergunning in 
behandeling. Een van de aangevoerde bezwaargronden is dat de kruimelgevallenregeling ten 
onrechte is toegepast. In het kader van de te maken heroverweging in bezwaar wordt dit momenteel 
beoordeeld.  

 
3. Heeft bij de keuze van de locatie voor de padelbanen het beperken van de geluidshinder 
voor buurtbewoners een rol gespeeld? Zo niet, waarom niet? Er waren toch ook nog andere 
opties? Welke geluidshinder beperkende maatregelen zijn overwogen/onderzocht? Worden er 
nog geluidshinder beperkende maatregelen getroffen? Het geluid, veroorzaakt door padel, is 
veel harder en indringender dan dat van hockey. Dat laatste is voor omwonenden al duidelijk te 
horen. De verwachting cq vrees is dus dat padel echt hinder gaat veroorzaken. Waarom is er 
geen onafhankelijk geluidsonderzoek geweest en is volstaan met het door de tennis- en de 
hockeyclub betaalde geluidsonderzoek waarbij geen aandacht is besteed aan de situatie ter 
plekke, maar is slechts gewerkt met een model? Wanneer volgt er een onafhankelijk 
geluidsonderzoek naar de situatie ter plekke? Voor wiens rekening komen de eventuele 
geluidwerende maatregelen, al dan niet achteraf? In Mijdrecht is naderhand toch hinder 
vastgesteld. De gemeente heeft ongeveer € 100.000,- extra moeten investeren. Zijn er afspraken 
gemaakt over geluidscontroles achteraf? 
 
Antwoord: 
De locatie voor de padelbanen is door de sportverenigingen gekozen. Waarom exact deze locatie en 
dat er ook nog andere opties waren is ons onduidelijk. De gemeente beoordeelt de aanvraag 
omgevingsvergunning zoals deze wordt ingediend door de aanvrager en hierbij is altijd sprake 
geweest van één locatie. Conform de geldende indieningsvereisten dient door de aanvrager een 
geluidsonderzoek aangeleverd te worden. Zoals gebruikelijk is het geluidsonderzoek beoordeeld door 
de ODRU en akkoord bevonden. Er was geen aanleiding om hier een onafhankelijk geluidsonderzoek 
tegenover te zetten. In het geluidsonderzoek is rekening gehouden met een toeslag van +5 dB bij de 



beoordeling van impulsachtig geluid en voldoet aan de geldende geluidsnormen. Ook wordt voldaan 
aan de in januari 2023 opgestelde ‘Handreiking padel en geluid’. Gezien de uitkomsten van het 
geluidsonderzoek zijn geluidshinder beperkende maatregelen niet benodigd. Vooralsnog zijn er geen 
afspraken gemaakt over geluidscontroles achteraf. 
 

4. In een schrijven aan leden van de initiatiefnemers (LMHC en LTC Loenen) wordt melding 
gemaakt van een goedkeuring van het plan voor 3 banen aan de hockeyclub, en een informele 
toezegging over goedkeuring van 4 banen. ZIe bijgaande brief, pag. 9 - ad. 
4 - VOP - Waar is de behandeling van de goedkeuring voor die 4e baan en de 
aanvraag/behandeling van de gezamelijke aanvraag/aanvragen terug te vinden? 
 
Antwoord: 
Op 7 april 2021 hebben wij een aanvraag vooroverlegplan ontvangen voor de realisatie van 3 
padelbanen op het huidige sportveld. Op 8 oktober 2021 hebben wij in een eindbrief aangegeven 
bereid te zijn om medewerking te verlenen aan het plan mits alle toetsresultaten en adviezen positief 
zijn. Een vooroverlegplan is een informeel traject voorafgaand aan de formele aanvraagprocedure. 
Een vooroverlegplan wordt niet gepubliceerd en het is niet mogelijk om daartegen bezwaar of beroep 
aan te tekenen. 
Op 29 januari 2022 hebben wij een aanvraag omgevingsvergunning ontvangen voor het aanleggen 
van 4 padelbanen op het huidige sportveld. Deze aanvraag is intern geregistreerd onder zaaknummer 
2022-000216. 
Op 8 augustus 2022 hebben wij besloten deze aanvraag niet verder te behandelen omdat de 
aanvraag niet voldeed aan de indieningsvereisten zoals opgenomen in de Ministeriele regeling 
omgevingsrecht (Mor). 
Op 15 oktober 2022 hebben wij een nieuwe aanvraag omgevingsvergunning ontvangen voor het 
aanleggen van 4 padelbanen op het huidige sportveld. Deze aanvraag is intern geregistreerd onder 
zaaknummer 2022-002525. Op 8 februari 2023 is deze omgevingsvergunning verleend. 

 
5. Er is hier sprake van een businessmodel, volgens de regels van de KNLTB. Leden van de 
tennis- en de hockeyclub kunnen volgens de plannen onbeperkt padel spelen voor een opslag 
op te tennis- resp. de hockeycontributie van ca. euro 75,- per jaar. De euro 24,- per baan per 
uur (voor 4 padelspelers) geldt voor niet-leden die komen padellen. Nu ook niet leden gebruik 
kunnen maken van de banen, heeft dat gevolgen voor de parkeerdruk. Is daar al onderzoek 
naar gedaan? De huur van vier banen levert 4 x € 24,- = € 96,- per uur op. Als de padelbanen 
worden opgengesteld voor niet leden, dan levert dat een flinke inkomstenbron op. De SP 
vraagt zich af of een subsidie van ruim € 230.000 in dit kader verantwoord is. Zijn er regels over 
gemeentelijke subsidies aan startups? 
 
Antwoord: 
Qua parkeren dient aan het Gemeentelijk Verkeer- en Vervoerplan Stichtse Vecht 2013 te worden 
voldaan. Het eigen terrein moet voorzien in de parkeerbehoefte zoals opgenomen in tabel: b3b-41 van 
het GVVP Stichtse Vecht Deel B. Conform deze tabel dienen de benodigde parkeerplaatsen te 
worden berekend per hectare netto terrein. Een deel van het bestaande hockeyveld wordt 
omgebouwd naar 4 padelbanen. Het aantal benodigde parkeerplaatsen blijft hierdoor ongewijzigd. 
 
We hebben geen specifieke regels over gemeentelijke subsidies aan startups. Onze regelgeving ten 
aanzien van subsidies staat opgenomen in de Algemene subsidieverordening Stichtse Vecht 2020, de 
uitvoeringsvoorschriften Stichtse Vecht 2020 en het subsidieprogramma 2021-2024.  
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Voornamen Tineke 
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E-mailadres tienunlimited@hotmail.com  
Fractie SP 

Mede-indieners 
Zijn er andere fracties die de technische 
vragen mede indienen 

nee 

Technische vragen 
Onderwerp Padelbanen Loenen 
Inleiding Tijdens de commissievergadering SD van 14 

februari jl. werd tijdens de behandeling van de 
Investeringsbijdrage Buitensport ook melding 
gemaakt van realisatie van de padelbanen in 
Loenen. Omwonen werden vertegenwoordigd 
door een inspreker die, naast andere zorgen, 
aangaf dat de gemeente hen niet heeft 
betrokken.  

De SP heeft vragen bij de wijze van 
participatie, omgang met omwonenden en het 
toepassen van de kruimelregeling, die volgens 
de SP niet van toepassing is. Ook is er geen 
geluidsonderzoek geweest naar de situatie ter 
plaatse. Bovendien is een flinke subsidie 
toegekend aan een, naar onze mening, 
commercieel project.  

Vraag 1 Communicatie/participatie 

Waarom heeft de Gemeente niet 
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gecommuniceerd met de buurtbewoners 
inzake de plannen voor de aanleg van de 
padelbanen?  
Waarom heeft de gebiedsregisseur niet 
gereageerd op een email van een 
buurtbewoner over de mogelijke 
geluidsoverlast van de padelbanen? 

Vraag 2 Kruimelregeling is o.i. niet van toepassing 
Hoe kan het dat De Gemeente de 
omgevingsvergunning volgens de 
“kruimelregeling” toekent op basis van het feit 
dat de omheining van de padelbanen een 
oppervlakte heeft minder dan 50 m2 namelijk 
slechts 36m2, op basis van de som 240 m x 
0,15 m. ? 

Hiermee zou worden voldaan aan artikel 3b. 
van artikel 4 van bijlage II van het Besluit 
Omgevingsrecht.  
Het gaat er echter toch niet om of de 
omheining al dan niet in strijd is met het 
bestemmingsplan, het gaat er immers met 
name om of de padelbanen zelf in strijd zijn 
met het bestemmingsplan?  
De padelbanen voldoen aan de definitie van 
een bouwwerk. Bouwwerken zijn slechts 
toegestaan volgens het bestemmingsplan tot 
een hoogte van maximaal 2 meter - de glazen 
padelwanden hebben een hoogte van 4 
meter.  
De 4 padelbanen hebben ieder een 
oppervlakte van 200 m2 (20 m * 10 m), de 
totale oppervlakte van het bouwwerk 
padelbanen is dus minimaal 800m2, ruim 
boven de grens van 50m2 die geldt voor de 
“kruimelregeling”? 

Vraag 3 Geluidsoverlast 

Heeft bij de keuze van de locatie voor de 
padelbanen het beperken van de 
geluidshinder voor buurtbewoners een rol 
gespeeld? Zo niet, waarom niet? Er waren 
toch ook nog andere opties? 
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Vraag 4 

Vraag 5 

Welke geluidshinder beperkende maatregelen 
zijn overwogen/onderzocht? Worden er nog 
geluidshinder beperkende maatregelen 
getroffen? 

Het geluid, veroorzaakt door padel, is veel 
harder en indringender dan dat van hockey. 
Dat laatste is voor omwonenden al duidelijk te 
horen. De verwachting cq vrees is dus dat 
padel echt hinder gaat veroorzaken.  

Waarom is er geen onafhankelijk 
geluidsonderzoek geweest en is volstaan met 
het door de tennis- en de hockeyclub betaalde 
geluidsonderzoek waarbij geen aandacht is 
besteed aan de situatie ter plekke, maar is 
slechts gewerkt met een model? 
Wanneer volgt er een onafhankelijk 
geluidsonderzoek naar de situatie ter plekke? 
Voor wiens rekening komen de eventuele 
geluidwerende maatregelen, al dan niet 
achteraf? 
In Mijdrecht is naderhand toch hinder 
vastgesteld. De gemeente heeft ongeveer € 
100.000,- extra moeten investeren.  

Zijn er afspraken gemaakt over 
geluidscontroles achteraf?  
Vergunningsaanvraag 

In een schrijven aan leden van de 
initiatiefnemers (LMHC en LTC Loenen) wordt 
melding gemaakt van een goedkeuring van 
het plan voor 3 banen aan de hockeyclub, en 
een informele toezegging over goedkeuring 
van 4 banen. ZIe bijgaande brief, pag. 9 - ad. 
4 - VOP -  
Waar is de behandeling van de goedkeuring 
voor die 4e baan en de aanvraag/behandeling 
van de gezamelijke aanvraag/aanvragen 
terug te vinden? 
Businessmodel/parkeerdruk 
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Er is hier sprake van een businessmodel, 
volgens de regels van de KNLTB. 

Leden van de tennis- en de hockeyclub 
kunnen volgens de plannen onbeperkt padel 
spelen voor een opslag op te tennis- resp. de 
hockeycontributie van ca. euro 75,- per jaar.  

De euro 24,- per baan per uur (voor 4 
padelspelers) geldt voor niet-leden die komen 
padellen.  

Nu ook niet-leden gebruik kunnen maken van 
de banen, heeft dat gevolgen voor de 
parkeerdruk. Is daar al onderzoek naar 
gedaan? 

De huur van vier banen levert 4 x € 24,- = € 
96,- per uur op.  
Als de padelbanen worden opgengesteld 
voor niet leden, dan levert dat een flinke 
inkomstenbron op. 

De SP vraagt zich af of een subsidie van ruim 
€ 230.000 in dit kader verantwoord is. Zijn er 
regels over gemeentelijke subsidies aan 
startups?

Bijlagen 
Wil je een bijlage toevoegen ja 
Bijlage(n) brf_padel.pdf 



  

  

 

 
 

 
Beide vereningen hebben een mandaat van de leden om het project Padel op te zetten. Een enquete onder 
de leden heeft aangetoond dat het animo onder de leden groot is. 
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